

# Kolonihaveforeningen Pindemosen, Løvdalsvej 8, 3000 Helsingør

Mail: [hfpindemosen@gmail.com](mailto:hfpindemosen@gmail.com), tlf.: 21348786, [www.pindemosen.dk](http://www.pindemosen.dk)

---

Bestyrelsesmøde torsdag d. 9. januar 2025, Kl. 16.30 hos Grethe i have 95

Fremmødte: Stig Petersen, Susanne Larsen, Oddbjørg Bertelsen, Anja Hitz, Frank Berthing, Grethe Nielsen, Annemette Bühring, Michael Malmquist.

Afbud: Inge Fisker

1. Valg af ordstyrer og referent  
Michael er ordstyrer. Anja er referent.
2. Status for fælleshus – herunder plan for byggeri  
Inden for de næste tre uger sætter Frank punktfundament ned til tilbygning og laver bundrem. Derefter kan frivillige køre projektet videre.
3. Status for dueslagsområde  
Stig haft møde med kommunens repræsentant for nedrivningen. Som det ser ud nu (huse ryddet, tilbageværende hække) er det, der var midler til. Der skal tages beslutning om, hvad vi selv gør med hækkene afhængig af fremtidig brug. Vejen, der er blevet beskadiget ifm. rydningen, lappes senere med asfalt af kommunen. Stig genundersøger rammerne for vores eventuelle brug af området med kommunen.
4. Årsregnskab/regnskabsaflægning 2024  
Status og hvad der skal gøres frem til GF  
Annemette fremlægger årsregnskab. Det aftales, at Stig, Michael og Annemette afholder møde inden for to uger.
5. Budget 2025  
Nuværende bestyrelses ønsker og mål for året  
Bestyrelsen beslutter at foreslå bade/toilet-tilbygning, som kan tilgås udefra til Generalforsamlingen. Frank laver overslag, som kan vedlægges forslaget. Susanne og Grethe undersøger, hvordan det praktiske omkring administrationen af sådan et bade/toiletrum foregår i andre kolonihaveforeninger (asap).
6. Generalforsamling 2025  
Plan for forberedelse  
Opgaver er fordelt bestyrelsesmedlemmerne imellem.
7. Pindemosens pris – hvem skal have den?  
Prismodtager er aftalt.
8. Eventuelt

Grund 51. Hvad skal der ske og hvordan? Koster 8-10.000 kroner at få sat skelpæle af landmåler. Sættes på næste bestyrelsesmøde som punkt.

Orientering: Ang. sagen om drivhuse under 7,5m<sup>2</sup> – som en gruppe af kolonister både ved sidste ordinære GF 24 og derpå ved den ekstraordinære GF 24 ønskede undtaget for at tælle med i småbygninger. Det klare svar fra Center for By, Land og Vand er, at der ikke kan opføres flere drivhuse eller orangerier under 7,5 m<sup>2</sup>, uden at de skal indgå i den samlede bebyggelsesramme. Altså er der ikke en åbning for, at vi som forening stemmer for, om drivhuse under 7,5 m<sup>2</sup> skal undtages for at tælle med. Dette er meddelt til de tidligere forslagsstillere.

#### 9. Mødeplan inden GF

Næste møde: 20. februar, kl. 16.30.